



Makiko Kondo <mkondo54@gmail.com>

Civil Society Forum - ALE – Because the future cannot wait/Forum de la société civile- AEA - Parce que l'avenir ne peut pas attendre

ICAE <policy@icae.global>

2022年4月23日 21:55

返信先: ICAE <policy@icae.global>

To: jssace.intl@gmail.com



PRELIMINARY ANNOUNCEMENT

Civil Society Forum Adult Learning and Education – Because the future cannot wait

Tuesday 14 June 2022 from 10 AM to 5 PM (Morocco time).

Venue: TBC

français ci-dessous

Dear ICAE members, partners, colleagues, activists, experts and friends of ALE around the globe!

UNESCO has announced that the CONFINTEA VII conference with the theme 'Adult learning and education for sustainable development – a transformative agenda' will be held from 15 to 17 June 2022 in Marrakech, Morocco.

CONFINTEA VII



This is a preliminary announcement to one of the key events that will precede CONFINTEA VII. CONFINTEA VII is the Civil Society Forum (CSF) that is being organised by the ICAE.

The Civil Society Forum will be a hybrid forum to be held in person in Marrakech and virtually, with no limit on the number of participants.

Civil society organisations from across the globe will come together to review the latest developments in adult learning and education, globally and across the regions, discuss problems and priorities, launch ICAE Spotlight Report and adopt a Global ALE Manifesto that will inform the final set of civil society recommendations for CONFINTEA VII and the Marrakech Framework for Action.

The Forum will provide a platform for discussions on the crucial challenges for ALE today and identify priorities for the coming years, including:

- Transformative ALE and its role in Agenda 2030
- ALE and the New Social Contract
- ALE as the core of the lifelong learning process
- Securing the right to adult learning and education
- Priorities areas of ALE from the civil society perspective

We will also launch the 50th Anniversary of ICAE!

The following is the PRELIMINARY Registration link for the Civil Society Forum:

<https://us06web.zoom.us/meeting/register/tZAsfuGsD0oG9GitVuy3w6RfCkySaLFT0xs>

Through this link you can indicate if you are planning to participate on-site or online. We will be sending a full registration form to follow-up this Preliminary Registration in early May 2022, as well as the invitation letters.

The main language of the Civil Society Forum will be English. We are continuing to explore having interpretation in Arabic, French and Spanish. This will depend on the number of participants and our own limited funds.

Please be aware that participation in Civil Society Forum **doesn't guarantee participation in the main CONFINTEA VII Conference**, which is by UNESCO invitation only!

The ICAE is working closely with UNESCO and our local hosts to explore the possibility that civil society participants who are not able to take part in the main CONFINTEA VII conference, will have opportunities to follow the conversations via live streaming of the sessions and arrange "CONFINTEA VII chats" – to exchange and discuss what is happening in the conference.

Aside from engaging with the CONFINTEA VII proceedings, there will be

several other civil society events on 15-17 June, such as the re-launch of the ‘Convergence’ journal, an exhibition on ALE and civic education, meetings on various ALE-relevant topics, opportunity to network with local civil society organisations and learn about their work in ALE. So, there are many more reasons to join us in Marrakech!

Participants at the Civil Society Forum will have to cover their own **travel and accommodation costs**, while ICAE covers other costs related to the Civil Society Forum. We will provide you with a list of recommended hotels and travel information, as well as the detailed programme of CSF and accompanying events.

We remind you to check for the latest travel requirements, for example, will you need a **visa to enter Morocco**. Please make sure you also check the **COVID-19** related travel requirements!

Preliminary registration will close on **May 15th, 2022**. Don't miss it!

We are looking forward to seeing you in Marrakech!

Yours
International Council for Adult Education

[Download this announcement also here](#)



Education for Everyone. Worldwide.
Lifelong.

ANNONCE PRÉLIMINAIRE

Forum de la société civile

Apprentissage et éducation des adultes - Parce que l'avenir ne peut pas attendre

**Le mardi 14 juin 2022 de 10 h à 17 h (heure du Maroc). Lieu
: A CONFIRMER**

Chers membres d'ICAE, partenaires, collègues, militants, experts et amis de l'Apprentissage et l'Education des Adultes à travers le monde !

L'UNESCO a annoncé que la conférence CONFINTEA VII, dont le thème est "Apprentissage et éducation des adultes pour le développement durable - un programme de transformation", se tiendrait du 15 au 17 juin 2022 à Marrakech, au Maroc.



Ceci est une annonce préliminaire à l'un des événements clés qui précédera CONFINTEA VII, à savoir le Forum de la société civile (FSC) organisé par ICAE.

Le Forum de la société civile sera un forum hybride qui se tiendra en présentiel à Marrakech et en virtuel, sans limite de nombre de participants.

Des organisations de la société civile du monde entier se réuniront pour examiner les derniers développements en matière d'apprentissage et d'éducation des adultes (AEA) à l'échelle mondiale et régionale, discuter des problèmes et des priorités, lancer le rapport Spotlight d'ICAE et adopter un Manifeste mondial sur l'AEA adultes qui servira de base à l'ensemble final de recommandations de la société civile pour CONFINTEA VII et le Cadre d'action de Marrakech.

Le Forum servira de plateforme de discussion sur les défis cruciaux de l'apprentissage et de l'éducation des adultes aujourd'hui et identifiera les priorités pour les années à venir, notamment :

- AEA transformatif et son rôle dans l'Agenda 2030
- AEA et le nouveau contrat social
- AEA, au cœur du processus d'apprentissage tout au long de la vie
- Garantir le droit à l'AEA
- les domaines prioritaires de l'AEA du point de vue de la société civile.

Nous lancerons également le 50e anniversaire d'ICAE !

Voici le lien d'inscription PRÉLIMINAIRE pour le Forum de la société

civile:

<https://us06web.zoom.us/meeting/register/tZAsfuGsD0oG9GitVuy3w6RfCkySaLFT0xs>

Grâce à ce lien, vous pouvez indiquer si vous envisagez de participer sur place ou en ligne. Nous enverrons un formulaire d'inscription complet pour faire suite à cette inscription préliminaire au début du mois de mai 2022, ainsi que les lettres d'invitation.

La langue principale du Forum de la société civile sera l'anglais. Nous continuons à étudier la possibilité d'avoir une interprétation en arabe, français et espagnol. Cela dépendra du nombre de participants et de nos fonds limités.

Veuillez noter que la participation au Forum de la société civile **ne garantit pas la participation à la conférence principale de CONFINTEA VII**, qui se déroule sur invitation de l'UNESCO uniquement !

ICAE travaille en étroite collaboration avec l'UNESCO et nos hôtes locaux pour explorer la possibilité que les participants de la société civile qui ne peuvent pas prendre part à la conférence principale de CONFINTEA VII, aient la possibilité de suivre les conversations via le streaming en direct des sessions et d'organiser des "chats CONFINTEA VII" - pour échanger et discuter de ce qui se passe dans la conférence.

Outre les débats de CONFINTEA VII, plusieurs autres événements de la société civile se dérouleront du 15 au 17 juin, tels que la relance du journal "Convergence", une exposition sur l'éducation des adultes à la citoyenneté, des réunions sur divers sujets liés à l'apprentissage et l'éducation des adultes, ainsi que la possibilité de nouer des contacts avec des organisations locales de la société civile et de découvrir leur travail dans le domaine de l'apprentissage et de l'éducation des adultes. Il y a donc de nombreuses autres raisons de nous rejoindre à Marrakech !

Les participants au Forum de la société civile devront couvrir leurs propres **frais de voyage et d'hébergement**, tandis qu'ICAE couvrira les autres frais liés au Forum de la société civile. Nous vous fournirons une liste d'hôtels recommandés et des informations sur le voyage, ainsi que le programme détaillé du FSC et des événements qui l'accompagnent.

Nous vous rappelons de vérifier les dernières conditions de voyage, par exemple, si vous avez besoin d'un **visa pour entrer au Maroc**. Assurez-vous également de vérifier les conditions de voyage liées au **COVID-19** !

Les inscriptions préliminaires seront clôturées le **15 mai 2022**. Ne ratez pas la date !

Nous nous réjouissons de vous voir à Marrakech !

Bien à vous,

ICAE - International Council for Adult Education (Conseil international d'éducation des adultes)

[Téléchargez également cette annonce ici](#)



Education for Everyone. Worldwide.
Lifelong.

Please do not hesitate to contact us at anytime in case you do have any further questions.

Your ICAE Team

Copyright © 2022 International Council for Adult Education, All rights reserved.

You are receiving this email because you are an ICAE Member

Our mailing address is:
International Council for Adult Education

2022/04/25 18:40

Gmail - Civil Society Forum - ALE – Because the future cannot wait/Forum de la société civile- AEA - Parce que l'avenir ne peut pas attendre...

[Garsije Lorke 9](#)

[Belgrade 11060](#)

Serbia

[Add us to your address book](#)

Want to change how you receive these emails?

You can update your preferences or unsubscribe from this list.